

GIZARTE SEGURANTZAREN ERREGITEN OROKORRA

KONTINGENTZIA ARRUNTEI DAGOZKIEN KOTIZAZIO-OINARRIAK			
Kotizazio-taldea	Kategoria profesionalak	Gutxieneko oinarriak	Gehieneko oinarriak
1	Ingeniariak eta lizentziadunak. Langileen Estatutuaren 1.3.c) artikuluan jasota ez dauden goi-zuzendaritzako kideak	1.929,00 €/hil	4.909,50 €/hil
2	Ingeniari teknikoak, perituak eta laguntzaile tituludunak	1.599,60 €/hil	4.909,50 €/hil
3	Administrarien taldeko eta lantegiko buruak	1.391,70 €/hil	4.909,50 €/hil
4	Laguntzaile ez-tituludunak	1.381,20 €/hil	4.909,50 €/hil
5	Administrari ofizialak	1.381,20 €/hil	4.909,50 €/hil
6	Menpekoak	1.381,20 €/hil	4.909,50 €/hil
7	Administrari laguntzaileak	1.381,20 €/hil	4.909,50 €/hil
		Gutxieneko oinarria (euro/egun)	Gehieneko oinarria
8	Lehen eta bigarren mailako ofizialak	46,04 €/egun	163,65 €/egun
9	Hirugarren mailako ofizialak eta espezialistak	46,04 €/egun	163,65 €/egun
10	Peoiak	46,04 €/egun	163,65 €/egun
11	Hemezortzi urtetik beherako langileak, haien kategoria profesionala edozein dela ere	46,04 €/egun	163,65 €/egun

KOTIZAZIO-TASAK			
Kontingentziak	Enpresa	Langileak	Total
Arruntak	23,60%	4,70%	28,30%
Ezinbesteko kasuei dagozkien aparteko orduak	12%	2%	14%
Gainerako aparteko orduak	23,60%	4,70%	28,30%
Belaunaldiarteko Ekitaterako Mekanismoaren (BEM) gehikuntza	0,7%	0,13%	0,80%

ELKARTASUN-KUOTA GEHIGARRIA

Gehieneko kotizazio-oinarria gainditzen duten ordainsarien gaineko kotizazio gehigarria

Ordainsaria	Kotizazio-tasa	
4.909,51 € eta 5.400,45 € artean	0,92%	% 0,77 enpresaren kontura % 0,15 langilearen kontura
5.400,46 € eta 7.364,25 € artean	1%	0,83 % enpresaren kontura 0,17 % langilearen kontura
7.364,25 €-tik gora	1,17%	0,98 % enpresaren kontura 0,19 % langilearen kontura

LANGABEZIA	ENPRESA	LANGILEAK	TOTAL
Mota orokorra: Kontratazio mugagabea, lanaldi partzialeko kontratu mugagabeak eta aldizkako kontratu finkoak barne; iraupen mugatuko kontratazioa, praktikaldiko eta prestakuntzarako eta ikaskuntzarako prestakuntza-kontratuen modalitateetan; errelebokoa, bitartekotasunekoa eta langile ezinduekin egindako kontratuak, modalitatea edozein dela ere.	5,5%	1,55%	7,05%
Lanaldi osoko iraupen mugatuko kontratua	6,70%	1,60%	8,30%
Iraupen mugatuko kontratua Lanaldi partziala	6,70%	1,60%	8,30%
	ENPRESA	LANGILEAK	TOTAL
FOGASA	0,20%		0,20%
	ENPRESA	LANGILEAK	TOTAL
LANBIDE HEZIKETA	0,60%	0,10%	0,70%

LAN-ISTRIPUEN ETA GAIXOTASUN PROFESIOALEN KOTIZAZIO-MUGAK

GEHIENEKOA	GUTXIENEKOA
4.909,50 €/hil	1.381,20€/hil

LANALDI PARTZIALEKO LAN-KONTRATUA	
KOTIZAZIO-TALDEA	GUTXIENENKO OINARRIA/ORDU
1	11,62 €
2	9,64 €
3	8,38 €
4 a 11	8,32 €

Txandakako prestakuntza-kontratuak, gutxieneko oinarriaren arabera kotizatzen dutenak. Kotizazio-tasak eta kontingentziak 2025			
Kontzeptu	Enpresa	Langile	Total
Kontingentzia Arruntak	55,97 €	11,16 €	67,13 €
Lan-istripuak eta Gaixotasun Profesionalak	7,71 €		7,71 €
Langabezia (*)	72,80 €	20,50 €	93,30 €
Soldatak bermatzeko funtsa	4,25 €		4,25 €
Prestakuntza	2,09 €	0,27 €	2,36 €
BEMa	9,25€	1,28€	11,05€

Txandakako prestakuntza-kontratuak, gutxieneko oinarriaren gainetik kotizatzen dutenak. Kotizazio-tasak eta kontingentziak 2025			
Kontzeptu	Enpresa	Langile	Total
Kontingentzia Arruntak	23,60%	4,70%	28,30%
Lan-istripuak eta Gaixotasun Profesionalak	% 42/2006 legearen arabera		% 42/2006 legearen arabera
Langabezia (*)	6,70%	1,60%	8,30%
Soldatak bermatzeko funtsa	0,20%		0,20%
Prestakuntza	0,60%	0,10%	0,70%
Belaunaldien arteko ekitate-mekanismoa	0,67%	0,13%	0,80%

Kotizazio hori honako hauei ere aplikatuko zaie:

Prestatzen ari diren ikertzaileen estatutua onartzen duen urtarilaren 27ko 63/2006 Errege Dekretuaren aplikazio-eremuan sartzen diren bekadunei eta ikertzaileei, lehenengo bi urteetan, prestakuntzarako kontratuen kotizazioari dagozkion arauak aplikatuko zaizkie, gertakari arrunt eta profesionalengatiko kotizazioari dagokionez.

Prestakuntza-programetan parte hartzen duten pertsonak Gizarte Segurantzaren Araubide Orokorrean sartzeko baldintzak eta baldintzak arautzen dituen urriaren 24ko 1493/2011 Errege Dekretuak aipatzen dituen besteren konturako langileen parekoak, Gizarte Segurantzaren sistema eguneratzeari, egokitzeari eta modernizatzeari buruzko abuztuaren 1eko 27/2011 Legearen hirugarren xedapen gehigarrian aurreikusitakoa garatuz, eta enpresetan lanekoak ez diren praktikak arautzen dituen urriaren 31ko 1543/2011 Errege Dekretuan xedatutakoaren babesean lanekoak ez diren praktikak egiten dituzten pertsonak. Ez da kotizatu beharrik izango langabeziagatik, soldatak bermatzeko funtsagatik edo lanbide-heziketagatik.

Ordaindutako prestakuntza-praktikak			
Kontzeptu	Enpresa	Langile	Total
Kontingentzia Arruntak	55,97 €	11,16 €	67,13 €
Lan-istripuak eta Gaixotasun Profesionalak	7,71 €		7,71 €

Ordaindu gabeko prestakuntza-praktikak			
Kontzeptu	Enpresa	Langile	Total
Kontingentzia Arruntak (aldi baterako ezintasunik gabe)	2,79 €		2,79 €/egun (gehienez hilean: 63,44 €)
Lan-istripuak eta Gaixotasun Profesionalak	0,34 €		0,34 €/día (gehienez hilean: 7,71 € (3,99 € ABE y 3,72 € BHB))

LANBIDE ARTEKO GUTXIENENKO SOLDATA (LGS)			
	EGUNEKO	HILEKO	URTEKO
ZENBATEKOAK	39,47 €	1.184 €	16.576 €

INDICADOR PÚBLICO DE RENTAS DE EFECTOS MÚLTIPLES (IPREM)				
	EGUNEKO	HILEKO	URTEKO (12 PAGA)	ANUAL (14 PAGA)
ZENBATEKOAK	20,00 €	600,00 €	7.200,00 €	8.400,00 €